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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

2. april 2019 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 439 (Alm. del) af 5. marts 
2019 stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist  

Spørgsmål 

Mener ministeren ikke det er oplagt af følge EU’s eksempel og bruge provenuet 
fra salg af CO2-kvoter til at understøtte den grønne omstilling af f.eks. transpot og 

landbrug? Set i lyset af, at vi har travlt med at mobilisere midler til at understøtte 

en hurtig grøn omstilling og regeringen kun har afsat 250 mio. kr. årligt de kom-

mende år, mener ministeren så ikke vi kan bruge pengene fra kvotesalg på omstil-

ling af særligt ikke-kvotesektoren, uden dog at gøre os afhængig af kvotesalg som 

indtægtskilde? 

 

Svar 

Det har desværre ikke været muligt at svare inden for den sædvanlige tidsfrist. Der 

vil blive oversendt svar i løbet af april 2019.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 
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